
 

        
 

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

 

Θεσσαλονίκη, 03/09/2020 

 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 

 

Προς:  Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης 

Τον κ. Υπουργό Οικονομικών 

 

 

ΘΕΜΑ:  «Η πανδημία άφησε στις αποθήκες το ελληνικό κρασί» 

 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

 

Πάνω από 40.000 τόνοι ελληνικού κρασιού ήδη έχουν μείνει αδιάθετοι, εξαιτίας του 

«λουκέτου» σε εστίαση και ξενοδοχεία, ενώ, στο θέμα της διάθεσης της νέας παραγωγής 

παραμένει ένα μεγάλο ερωτηματικό. Λόγω των προαναφερόμενων, κραυγή αγωνίας 

εκπέμπεται από οινοποιούς και αμπελουργούς. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

 

Προτίθεσθε να εξετάσετε το ανωτέρω σοβαρό πρόβλημα, που αντιμετωπίζουν οι οινοποιοί 

και οι αμπελουργοί, εξαιτίας της πρόσφατης πανδημίας και των σχετικών περιορισμών 

που επιβλήθηκαν, όπως είναι το κλείσιμο σε καταστήματα εστίασης και ψυχαγωγίας, 

ξενοδοχειακές μονάδες και χώρους συνάθροισης, που είχε ως αποτελέσματα, αφενός, την 

μείωση κατά 70% στην κατανάλωση κρασιού και αφετέρου, το να μείνουν αδιάθετοι πάνω 

από 40.000 τόνοι κρασιού; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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